
 

 

Στις 04/01/2019 και στις 21/01/19 συναντήθηκα με τους  

Λιμενεργάτες Ελευσίνας. Συζήτησα με τον κύριο Κατσογιάννη  

για τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν (λίγα φορτία,  

εξασφάλιση εργασίας, μεταφορά λιμανιού κ.λπ.). Ο συνδυασμός μας 

εύχεται μία καλή χρονιά σ’ αυτούς και στις οικογένειές  

τους.  Συμπαραστεκόμαστε  στα  θέματα που αφορούν την εργασία τους. 

 

 

 

 

 


